
محمدرضا طالقانی رئیس پیشین فدراسیون کشتی با بیان 
اینکه تعداد مدال ها حسن یزدانی را بی انگیزه کرده گفت که او 

به عنوان چهره ماندگار قرن کشتی باید قدر خودش را بداند. 
   بزرگان کشتی 

محمدرضا طالقانی در گفت وگو با تسنیم درباره اینکه یکی از 
شعارهای فدراسیونش این بود که بزرگان کشتی کنار هم زیر 
یک سقف قرار بگیرند و اخیراً نیز در مراسم تجلیل از مدال آوران 
تعدادی از منتقدان فدراسیون نیز حضور داشتند، اظهار داشت: 
اکبر فلاح باید بیاید، بقیه هم بیایند، الان کشتی به آنها احتیاج 

دارد و خوب است که کمک کنند. 
   کمرنگ بودن 

وی در رابطه با اینکه چرا کمتر این روزها در نشست های 
مربوط به کشتی حضور دارد؟ گفت: باید دعوت کنند که بروم. 
هر جا دعوتم کنند با افتخار می روم. سرم شلوغ است و شاید این 
را می دانستند که به من چیزی نگفتند. مثل مارکوپولو شده ام، 
در یک هفته کلی از این شهر به آن شهر می روم. الحمدا... همه 

کارها مجانی است و آرامش زیاد. من نوکر مردم هستم. 
   یزدانی 

طالقانی درباره بحث این روزهای کشتی در مورد حسن 

یزدانی و مبارزه هایش با دیوید تیلور آمریکایی تأکید کرد: از 
نظر من حسن یزدانی دُر گرانبهای کشتی است و ما مثل او در 
این مملکت کم داریم و متأسفانه قدرشان را نمی دانیم. او تمام 
نشدنی است، یقین بدانید شکست به حریفش، به خاطر تعداد 
بالای مدال هایش هست که شاید یزدانی را بی انگیزه کرده، اما 
او باید بداند که 80 میلیون ایرانی عاشق این پسر هستند. مثل 
زمانی که یک ایران دوست داشت آقا تختی نتیجه بگیرد، او را 
دوست داشتند. مردم کشتی و کشتی گیران را دوست دارند، اما 
حسن یزدانی را یک جور دیگر و می خواهند این چهره ماندگار 
قرن، در المپیک همه را با شکست دیوید تیلور خوشحال کند. 

   گلپا 
پیشکسوت کشتی در ادامه با اشاره به درگذشت علی اکبر گلپا 
- خواننده فقید کشورمان- که از دوستان قدیمی اش بوده، اظهار 
داشت: واقعاً متأسف شدم، او انسانی بزرگ و پدرش مداح امام 
حسین )ع( بود. من غیر از خودش، هم به پدرش و هم برادرانش 
ارادت داشتم. رابطه من و گلپا در همین هیات شکل گرفت. او 
قاری و حافظ قرآن بود. بد است که انسان ها را به خاطر چیزهایی 
که قبلًا در زندگی شان بوده، طرد کنیم. او یک ایرانی و انسان 
بسیار خوبی بود و آخرین آهنگش را هم برای خدا، خوانده بود. 

خواننده ای که مردم دوستش داشتند، بعد از انقلاب هم از ایران 
نرفت، ماند و من همیشه ممنونش بودم که اگر جایی نمی رفت 
اما در این چند سال ختم پدر و مادرم می آمد و شرمنده ام 
می کرد. حق شناسی جزو اصول زندگی اش بود. طالقانی درباره 
اینکه گلپا چطور با ورزشکاران و از جمله کشتی گیران در ارتباط 
بود؟ گفت: گلپا شب عروسی آقا تختی با او عکس داشت، او 
علاوه بر من با نوآموز از فوتبال و تعدادی از قهرمانان کشتی از 
جمله منصور مهدی زاده رفاقت داشت. محبت خاصی هم به من 
داشت و در کتابش هم عکسی از من و خودش منتشر کرده بود. 
هر وقت او را می دیدم، 10 بار می گفت که طالقانی همه جا از من 
دفاع کرده و این خیلی برایش ارزش داشت. گلپا خانه اش را هم 

برای کار موسیقی وقف کرده است. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: تیم ملی فوتبال کشورمان قرار است طبق برنامه از 
قبل تعیین شده پیش از شروع جام ملت های آسیا به مصاف 
تیم ملی اندونزی برود. اردوی تیم ملی فوتبال ایران برای 
برگزاری دو دیدار مرحله اول مقدماتی جام جهانی 2026 از 
روز دوشنبه هفته آینده در تهران آغاز خواهد شد. شاگردان 
امیر قلعه نویی در روزهای 26 و 30 آبان ماه به ترتیب به 
مصاف هنگ کنگ و ازبکستان می روند. ملی پوشان پس از 
انجام بازی با هنگ کنگ در ایران، ساعت 13 یکشنبه 27 
آبان ماه برای بازی با ازبکستان به تاشکند خواهند رفت. در 
این اردو، نفراتی مثل مرتضی پورعلی گنجی و وحید امیری 
به دلیل مصدومیت حضور ندارند و در صورتی که احسان 
حاج صفی مدافع - هافبک آاکِ یونان به بازی روز چهارشنبه 
تیمش برابر مارسی در لیگ اروپا نرسد، احتمال دارد در 
اردوی تیم ملی نیز حضور نداشته باشد. قرار است پس از این 
اردو، امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی و مهدی محمدنبی 
نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال و مدیر تیم ملی یک بار دیگر 
برای بازدید از محل تمرین، سالن بدنسازی و... تیم ملی در قطر 
برای شرکت در مسابقات جام ملت های آسیا به این کشور سفر 
کنند. در سفر قبلی، اعضای تیم ملی چند ایراد از محل اردوی 
این تیم گرفته بودند که قطری ها قول دادند مشکلات موجود 
را برطرف کنند. خبر دیگر اینکه، قرار بود تیم ملی هشت روز 
مانده به اولین مسابقه خود در مرحله گروهی جام ملت های 
آسیا با اندونزی دیداری تدارکاتی برگزار کند که این برنامه 
تغییر کرد و شاگردان قلعه نویی 19 دی ماه پشت درهای بسته 

به مصاف اندونزی خواهند رفت. 

بیــن المــلل 
تیم می تواند  تنها یک  پیش بینی کرد  داوید سیلوا   
منچسترسیتی را برای قهرمانی در فصل جاری لیگ برتر انگلیس به 
چالش بکشد. به گزارش اسپورت مول، منچسترسیتی فصل گذشته 
سومین عنوان متوالی قهرمانی در لیگ برتر را به دست آورد و 
همچنین فاتح جام حذفی و لیگ قهرمانان اروپا نیز شد. همشهری ها 
فصل قبل با موفقیت تیم سر آلکس فرگوسن در سال 1999 برابری 
کردند و اکنون پپ گواردیولا به دنبال چهارمین قهرمانی متوالی 
در لیگ برتر است؛ اتفاقی که تاکنون در این لیگ سابقه نداشته 
است. آرسنال فصل گذشته هفته های زیادی صدرنشین بود ولی 
در هفته های پایانی لغزش داشت و در نهایت به عنوان دومی بسنده 
کرد. توپچی های لندن در تابستان دکلان رایس، کای هاورتز و 
ژورین تیمبر را جذب کردند و تقویت شدند. داوید سیلوا، ستاره 
سابق منچسترسیتی، معتقد است آرسنال تنها تیمی است که 
می تواند بار دیگر شاگردان پپ را به چالش بکشد. سیلوا که چندی 
پیش از فوتبال خداحافظی کرد، گفت: آرسنال تنها تیمی است 
که می توانم ببینم شاید شانس به چالش کشیدن سیتی را داشته 
باشد. بقیه تیم ها؟ فکر نمی کنم آنها بتوانند. فصل گذشته تقریباً 

تمام بازی های سیتی در لیگ قهرمانان 
اروپا را تماشا کردم و برای باشگاه خیلی 
خوشحالم که بالاخره توانست به قهرمانی 
در لیگ قهرمانان برسد. سیتی سزاوار این 

قهرمانی بود و باشگاه لیاقتش را داشت. 
هواداران لیاقت قهرمانی در لیگ برتر، 

لیگ قهرمانان و جام حذفی را 
داشتند و این یک دستاورد 

شگفت انگیز بود. 

امضایتفاهمنامه 
برایورزشگاهجدیدباشرکتچینی

ایسنا: وزیر ورزش و جوانان با اشاره به اینکه 
ساخت مجموعه فرهنگی ورزشی جدید برای 
کشور از اهمیت بالایی برخوردار است، گفت: 
این مجموعه بین المللی است و باید برگزاری 
رویدادهای ورزشی در تمامی رشته ها را پاسخگو 
باشد. کیومرث هاشمی در آیین امضای تفاهم نامه 
همکاری مشاوره طراحی و ساخت مجموعه 
فرهنگی ورزشی بین شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشی و یک شرکت چینی، اظهار کرد: 
ابراز خوشحالی می کنم که امروز شاهد امضای 
تفاهم نامه مشترک بین شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشی به عنوان زیرمجموعه وزارت ورزش 
و شرکت چینی هستیم که با استفاده از توان 
داخلی به امضا می رسد و وارد حوزه طراحی و 

ساخت پروژه می شود. 

منهای فوتبال 

جریمهکادرفنیوبازیکناننساجی 
بادرخواسترحمتی

با درخواست سرمربی نساجی، اعضای کادر 
فنی و بازیکنان این تیم بعد از شکست مقابل 
نوبهار جریمه شدند. بعد از شکست تیم فوتبال 
نساجی ایران مقابل نوبهار ازبکستان و با پیشنهاد 
سیدمهدی رحمتی، این مربی از مسئولان 
باشگاه درخواست کرد که 20 درصد از رقم 
قرارداد وی به عنوان جریمه کسر شود. همچنین 
اعضای کادر فنی و بازیکنان تیم نساجی با جریمه 
10 درصدی قراردادهای خود مواجه شدند و این 
درخواست به صورت کتبی به مسئولان باشگاه 
ارائه شد. تیم فوتبال نساجی مازندران در دیدار 
آینده خود در لیگ برتر در ورزشگاه شهید وطنی 

قائمشهر به مصاف ذوب آهن می رود. 

 ویــژه

عملکردفوقالعادهاستقلال

با توجه به اینکه استقلال در ابتدای فصل نتوانست 
بازیکنان مدنظر جواد نکونام را جذب کند و هم اکنون با 19 
امتیاز در صدر جدول قرار دارد، عملکرد بسیار فوق العاده ای 
داشته است. حضور نکونام در رأس کادرفنی انگیزه زیادی 
بین بازیکنان ایجاد کرده است. نکونام کاپیتان تیم ملی 
بوده، کاریزما دارد و مربی بسیار کاربلدی است. دستیاران 
و مجموعه همکاران نکونام هم در استقلال مثل یک 
خانواده کمک کرد ه اند تا شرایط خوبی برای کسب 
نتایج فوق العاده پیش بیایید. تیم های بزرگ استقلال 
و پرسپولیس حواشی زیادی دارند، جواد نکونام در 
استقلال بازی کرده، تجربه دارد و به خوبی شرایط داخل 
تیمش را می شناسد. این موارد باعث شد تا به خوبی بتواند 
استقلال را جمع کند. اگر یک سرمربی خوب خارجی با این 
بی پولی سرمربی استقلال می شد هم نمی توانست تیم را به 
شرایط ایده آل برساند. تیم شمس آذر قزوین برای نخستین بار 
در لیگ برتر بازی می کند و با اینکه تیم جوان و کم تجربه ای 
بود، اما مقابل استقلال عالی بازی کرد. سخت ترین بازی های 
لیگ برتر این فصل است و بازی راحتی برای هیچ تیمی 
نخواهد بود. تیم هایی نظیر ملوان، ذوب آهن، مس رفسنجان 
و... فوتبال خوب بازی می کنند و به طور حتم برای مدعیان 
قهرمانی مشکل خواهند ساخت. تغییرات زیاد در خط دفاعی 
باعث خواهد شد که تیم گل دریافت کند. برخی اوقات 
تغییرات به خاطر اخراج یا مصدومیت بازیکنان است که از 
ترکیب اصلی تیم برای یک یا دو هفته خارج می شوند و این 
مورد به تیم ضربه می زند. زمانی که یک مدافع به طور فیکس 
بازی نمی کند هارمونی تیم به هم می ریزد. قطعاً بازی با 
تراکتور خیلی دشوار خواهد بود. تراکتور چند هفته بود خوب  
نتیجه نمی گرفت، اما هفته پیش در تبریز نساجی را سه بر 
صفر شکست داد. تراکتور یکی از مدعیان قهرمانی این فصل 
لیگ برتر است و ساختار، نفرات، سرمربی خوبی هم دارد. 
استقلال در -8 9 هفته بسیار خوب امتیاز گرفته و امیدوارم 
همین گونه فصل را ادامه بدهد. مدیریت باشگاه استقلال 
قول داده برای تقویت تیم در خطوط مختلف چند بازیکن 
را جذب کند. چون تمام تیم ها نفرات مدنظرشان را گرفتند، 
اما استقلال موفق به جذب بازیکنان مورد نظر نکونام نشد. 
درباره درگیری لفظی گل محمدی و نکونام هم باید بگویم 
نباید صحبت های یحیی و جواد به اینجا می رسید، چون آن ها 
با هم همبازی بودند، سرمربی دو تیم بزرگ و الگوی فوتبال 
ایران هستند. بالاخره این فوتبال تمام می شود، اصلًا جواب 
دادن به صحبت های یکدیگر در شان و شخصیت آن ها نیست 

و بهتر بود که سکوت کنند تا کار به اینجا نرسد. 

اردلان آشتیانی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص رقابت های این فصل لیگ برتر و شرایط 

پرسپولیس در این رقابت ها صحبت کرد. 
   نظر شما درباره رد و بدل شدن گل های 

زیاد در هفته نهم لیگ برتر چیست؟
 نسبت به سال های گذشته این فصل لیگ 
برتر از هفته اول پر گل بوده، این موضوع نشان 
می دهد تیم ها دنبال فوتبال تهاجمی هستند و 
حتی بازی هایی هم که مساوی شد، پرگل بود. به 
طور حتم تعداد گل زده در هر بازی کمک می کند 
تا جذابیت لیگ برتر بالاتر برود. بر همین اساس 
تاکتیک های تدافعی و بسته بازی کردن تیم ها 
در سال های گذشته را این فصل کمتر می بینیم. 
تیم ها دنبال این نیستند که فقط گل نخورند و به 
همین دلیل هفته نهم بهترین آمار گلزنی تیم ها 
بود که توانستند 23 گل بزنند. شاید علت گلزنی 
بیشتر تیم ها به خاطر رفتن کی روش از فوتبال 
ایران بود که طرز تفکر مربیان مان هم تغییر 

کرده است. 
   درباره جوان تر شدن تیم های لیگ 

برتری چه نظری دارید؟
 اگر نسبت به فصل قبل به میانگین سنی 
بازیکنان هر تیم در لیگ برتر نگاه کنیم، تیم ها 
جوان تر شده اند. پرسپولیس چند بازیکن رده 
سنی امید خودش را در مسابقات به میدان 
فرستاده، اما در فصل های قبل شاهد چنین 
جوانگرایی در پرسپولیس نبودیم. در بقیه تیم ها 
هم مربیان به جوان ترها بیشتر میدان می دهند. 
مصوبه جدید هیات رئیسه سازمان لیگ در جوان 
شدن تیم ها تأثیر بسزایی داشت که باعث شد تا 
بازیکنان رده سنی جوانان هم بیشتر در مسابقات 
لیگ برتر بازی کنند. البته بازیکن جوانی که در 
لیگ برتر بازی می کند قطعاً کیفیت لازم را داشته 
که سرمربی از آن در ترکیبش استفاده می کند. 
هیچ وقت امکان ندارد که یک بازیکن بی کیفیت 

جای یک بازیکن باتجربه را بگیرد. 
 VAR نظر شما درباره عدم استفاده از   

در بازی های لیگ برتر، چیست؟
 مسابقات فوتبال ایران بدون VAR زیاد جالب 
نیست و شیوه داوری ها در اندازه های سطح لیگ 
برتر فوتبال ایران نیست. برخی از مواردی که 
کمک داور ها خطا می گیرند اصلًا باور کردنی 
نیست. ساده ترین توپ هایی که می توانند آفساید 
بگیرند داوران از عهده شان خارج است. باید فکری 
به حال داوری های فوتبال ایران بکنند. به نظرم 
مشکلات داوری در لیگ برتر به وضعیت کمیته 
داوارن برمی گردد، زمانی که رئیس یک کمیته 
اینقدر ضعیف کار می کند، باید فکر چاره ای به 
حال کمیته داواران شود. ضمناً اگر VAR هم 
وارد لیگ برتر فوتبال ایران شود، چون برخی 
از داوران در اجرای قوانین ساده هم توافق نظر 

ندارند، دردی دوا نمی شود. 
   در روزهای قبل شاهد درگیری لفظی 

گل محمدی و نکونام بودیم!
 باعث و بانی دعوای بین مربیان لیگ برتر 
قانون سقف بودجه باشگاه ها بود. هنوز لیگ برتر 
آغاز نشده بود، باشگاه ها برای یکدیگر بیانیه صادر 
می کردند و دنبال شکایت از همدیگر هستند. 
مثلًا خواستند از قوانین لالیگا کپی برداری 
کنند، در صورتی که تیم های حاضر در لیگ های 
اروپایی خصوصی هستند، باشگاه ها حق پخش 
تلویزیونی، فروش پیراهن، تبلیغات محیطی، 
بلیت فروشی و... دارند، اما در فوتبال ایران این 

موارد برای درآمدزایی وجود ندارد. 

شاهرخ بیانی 
 کارشناس فوتبال 

آشتیانی: 
مسابقاتفوتبال
VARایرانبدون
زیادجالبنیست

اعضــای تیم استـقلال 
تاجیکستان همانند بازی 
قبلی با کت و شلوار راهی 
استادیوم شدند. این سبک 
پوشش رسمی، برای نماینده 
تاجیکستان در بازی خانگی 
نیز تکرار شد و آنها قبل از 

بازی، تیپ رسمی زدند.

مهدی ترابی که به تازگی 
و  میت  و مصد بند  ز  ا
سرماخوردگی شدید رها 
شده، پس از هفته ها دوباره 
فیکس شده است. او روی 
گرمکن تیمش، یک کاپشن 
هم پوشیده بود تا بدنش 
پیش از مسابقه گرم بماند.

بازی تاتنهام و چلسی به 
یکی از پر برخوردترین و پر 
حادثه ترین بازی های چند 
وقت اخیر لیگ برتر فوتبال 
انگلیس تبدیل شده است. 
این بازی یک پنالتی و اخراج، 
چهار گل مردود و شش 
صحنه VAR داشته است.

ت
شــ

س نو
عک

        پربرخورد   کت و شلوار  سرماخوردگی

ماتئوس به درگیری لفظی اش با توخل پایان داد 

طالقانی: تعداد مدال ها حسن یزدانی را بی انگیزه کرده است

لوتار ماتئوس به درگیری کلامی اش با 
توماس توخل در چند روز اخیر واکنش 
نشان داد و اعلام کرد این درگیری برای او 
موضوعی تمام شده است. به گزارش سایت 
اسپورت بازر، حتی دو روز پس از پیروزی 
بزرگ بایرن در بوندسلیگا برابر بوروسیا 
دورتموند، هنوز هم خیلی ها درباره درگیری 
تلویزیونی توماس توخل، سرمربی بایرن، با 
لوتار ماتئوس صحبت می کنند. لوتار ماتئوس 
درباره اتفاقات رخ داده توضیح داد. اختلاف 
تلویزیونی او با توماس توخل سرمربی بایرن 
شنبه گذشته سروصدای زیادی به پا کرد. 
لوتار ماتئوس اکنون سعی کرده است در 
ستونش در اسکای همه چیز را روشن کند. 
لوتار ماتئوس نوشت: موضوع شنبه برای من 

و همچنین برای کارفرمای من )اسکای( 
تمام شده است و دیگر هیچ صحبت و 

پیگیری در کار نخواهد بود. 
   سابقه 

توخل در مصاحبه اش با اسکای در روز 
شنبه و اندکی پس از پیروزی چهار بر صفر 
بایرن مقابل بوروسیا دورتموند، عصبانی شد 
و با کنایه به انتقادهای قبلی دیتمار هامان 
و لوتار ماتئوس واکنش نشان داد. در نهایت 
مربی بایرن حتی مصاحبه تلویزیونی را قطع 
کرد. توخل نمی خواست با لوتار ماتئوس 
قهرمان جهان در سال 1990 صحبت کند. 
لوتار ماتئوس در واکنش به این اتفاقات 
ادامه داد: حدود ۵0 سال است که در فوتبال 
هستم. انتقاد بخشی از آن است. توماس 

توخل قطعا تمام تلاشش را می کند. آدم 
گاهی در شرایط نامناسبی قرار می گیرد. 
او تاکنون همیشه مصاحبه هایش را بسیار 
خوب انجام داده است. چیزی که باعث 
نارضایتی کاپیتان سابق بایرن شده است این 
بود که به خاطر اتفاقات حاشیه ای رخ داده 
کمتر کسی به عملکرد خوب بایرن در دیدار 
با دورتموند توجه کرد. ماتئوس با ابراز تاسف 
گفت: پس از بازی، انتقاد من مثبت بود اما 
متاسفانه عملکرد بایرن به اندازه کافی مورد 
تمجید قرار نگرفت. فوتبال بایرن طوری بود 

که شما از بایرن می خواهید. 
   حمایت کامل سران بایرن از توخل

موضع سران بایرن درباره این اختلافات 
رسانه ای کاملا روشن است. کریستین 

دریسن، مدیر بایرن، در مصاحبه ای با 
کیکر که روز دوشنبه منتشر شد، گفت: 
چرا نباید به توخل اجازه دفاع از خودش را 
بدهند، اگر احساس می کند با او ناعادلانه 
رفتار شده است؟ هر فردی حق اظهارنظر 
دارد. توخل کاملا حق دارد درباره خودش 
اظهارنظر و از خودش دفاع کند. بایرن مونیخ 
در حساس ترین بازی هفته دهم بوندسلیگا 
جشنواره گل به راه انداخت و بوروسیا 
دورتموند را با چهار گل در هم  کوبید. این 
پیروزی بعد از آن به دست آمد که بایرن 
ظرف یک هفته گذشته و قبل از بازی با 
دورتموند، روزهای سختی را داشت و با 
شکست برابر تیمی دسته سومی از جام 

حذفی کنار رفته بود. 

 آرمان ملی: تبعات قرارداد سنگین ویلموتس همچنان 
ادامه دارد. در حالی که سال گذشته از سوی فدراسیون 
فوتبال مبلغ بدهی مالیاتی قرارداد ویلموتس 32 میلیارد 
تومان اعلام شده بود اما حواشی این مساله دوشنبه شب 

ادامه داشت. 
   بدهی 32 میلیاردی مالیاتی؟

مرداد ماه سال گذشته مدیر امور حقوقی فدراسیون 
فوتبال گفت: با توجه به آثار مالی و خسارت های قرارداد 
ویلموتس برای فدراسیون فوتبال، سونامی کمترین توصیف 
برای این قرارداد و بحران های ناشی از آن است. فارس با ذکر 
این مطلب نوشت: آرش فرهادی در خصوص موضوعات 
مطرح شده درباره هزینه های پرونده مارک ویلموتس گفت: 
مهم ترین اثر این قرارداد در صورت های مالی و ترازنامه 
فدراسیون فوتبال است که باعث زیان ده شدن فدراسیون و 
بحرانی شدن شرایط مالی مجموعه فوتبال شده است. وی 
تصریح کرد: علاوه بر حکم صادره برای ویلموتس، حکم 
دستیارانش از سوی CAS و برگ تشخیص مالیات 32 
میلیارد تومانی نیز به فدراسیون فوتبال ابلاغ شده است و با 
وجود تلاش وثوق احمدی و تیم حقوقی همراهش در کاهش 
میزان محکومیت که شایسته قدردانی است، پرداخت مبلغی 
حدود چهار میلیون یورو برای فدراسیونی که ساختمانش 
را هم از دست داده یک فاجعه محسوب می شود. بدهی 32 
میلیارد تومانی مالیات قرارداد ویلموتس، جدای از مالیات 
پرداخت نشده قرارداد کارلوس کی روش سرمربی اسبق 
تیم ملی فوتبال است که هم اکنون به طور اقساطی به اداره 

دارایی پرداخت می شود. 
   فوتبال برتر 

محمدحسین میثاقی دوشنبه شب در برنامه فوتبال برتر 
با اشاره به اینکه خیلی از داوران و کارمندان فدراسیون پیام 
داده اند که حقوقشان را نگرفته اند، اظهار کرد: یکی از دلایل 
آن قرارداد آقای ویلموتس است، قرارداد ویلموتس همچنان 
مشکل ایجاد می کند، مالیات قرارداد او تقریبا 18 میلیارد 
تومان است، دارایی حساب فدراسیون را بسته تا مالیات 
قرارداد تسویه شود و این باعث می شود حقوق کارمندان را 
نتوانند پرداخت کنند، البته نصف بدهی را داده اند و مابقی 
را ماهیانه حدود دو میلیارد تومان پرداخت می کنند. این 
مجری برنامه فوتبال ادامه داد: خود ویلموتس نیز شکایت 
کرده به دادگاه و چهار میلیون یورو از منابع مالی ایران در 
فیفا را بلاک کرده است، باید به دادگاه درخواست دهند تا 
پول ها از بلاکه در بیایند و از این منابع بدهی ویلموتس 
پرداخت شود، دو میلیون دلار نیز پیشتر از طریق زراعت 
بانک ترکیه پرداخت شد بود و همین باعث شد ساختمان 
فدراسیون را نیز بگیرند، یعنی ساختمان فدراسیون اکنون 

برای فدراسیون 
میثاقی  نیست! 

کرد:  خاطرنشان 
ویلموتس شکایت کرده و پول ایران 

در فیفا را بلاک کرده و پولش را نمی گیرد از آن طرف هر 
ماه حدود 18 هزار یورو جریمه بدهی ویلموتس است که 
می شود حدود یک میلیارد تومان در ماه، ماهی هم دو 

میلیارد تومان بدهی مالیاتی او پرداخت می شود. 
   واکنش فدراسیون 

رئیس دپارتمان روابط بین الملل فدراسیون فوتبال 
گفت: بدهی به ویلموتس پرداخت شده و هیچ سودی 
هم به او نمی دهیم. علی تارقلی زاده درباره صحبت های 
مطرح شده در برنامه فوتبال برتر نسبت به پرونده مارک 
ویلموتس، اظهار داشت: در تاریخ 6 ژوئن 2023 در نامه ای 
به فیفا اطلاع دادیم رای دادگاه را قبول داریم و می توانند از 
منابعی که در فیفا داریم، پول ویلموتس را پرداخت کنند. 
جوابی را از فیفا دریافت کردیم که این پول فریز شده و اگر 
فدراسیون فوتبال ایران موافق است، می توانیم این پول را 
پرداخت کنیم. وی افزود: با موافقت فدراسیون فوتبال این 
پول به حساب ویلموتس از طریق دادگاه پرداخت شده و 
هیچ گونه بدهی به ویلموتس نداریم. ضمن اینکه سودی هم 
که اعلام کردند باید ماهیانه به او بدهیم، نه پرداخت کرده ایم 
و نه چنین پولی برای پرداخت داریم. رئیس دپارتمان 
بین الملل فدراسیون فوتبال درخصوص اینکه این برنامه 
تلویزیونی مدعی شده، فدراسیون فوتبال به دلیل بدهی 
مالیاتی به ویلموتس و بسته شدن حساب  هایش نتوانسته 
حقوق داوران را پرداخت کند، گفت: مطلع هستم پرداختی 
داوران به روز است. فدراسیون فوتبال مشکلات مالی بسیار 
زیادی دارد که نمی توانیم منکر شویم. مشکلاتی در رابطه 
با پرداخت دارد، اما هیچگونه بسته شدن حسابی نیست. 
خواهش می کنم افرادی که تریبون ملی را در اختیار دارند، 
اطلاعات صحیح به مردم بدهند. ورزش فوتبال متعلق به 
همه است و همه باید از آن حمایت کنیم. تارقلی زاده تصریح 
کرد: باید سعی کنیم این مشکلات را برداریم و کمک حال 
باشیم. هیچگونه مشکلی در ارتباط با بحث مالیاتی نداریم 
و حساب ما نیز بسته نیست. اداره مالیات با فدراسیون 
فوتبال و وزارت ورزش تعامل دارد و همه مشکلات همدیگر 
را می دانیم. به هر حال ما از خانواده فوتبال هستیم و 
فدراسیون در پیشانی این حرکت باید حمایت شود. این 
توقع از خانواده فوتبال وجود دارد. صدا و سیما هم یکی از 
ارکان بسیار مهمی است که فوتبال را به خانواده ها و خانه ها 
برده است. باید اطلاعات صحیح را در اختیار مردم بگذارند 
و تشنج ایجاد نکنند. وی ادامه داد: به اندازه کافی مشکل 

داریم. من 20 سال در AFC کار کرده ام. فدراسیون فوتبال 
تمام توان خود را برای VAR گذاشته است. افرادی مثل من 
خیلی تلاش کردیم به صورت شخصی و سازمانی این اتفاق 
بیفتد؛ این اتفاق هم خواهد افتاد. همه شاهد خواهید بود تا 
آخر فصل این سیستم را خواهیم داشت. رئیس دپارتمان 
بین الملل فدراسیون فوتبال گفت: شاهد خواهید بود از 
لحاظ استراتژی و برنامه ریزی بلندمدت در حال تلاش و 
برنامه نویسی هستیم. نیاز داریم صدا و سیما نیز با ما همدل، 
همگام و همزبان باشد. فقط نشستن و صحبت کردن درمورد 
یک بازی کافی نیست. باید حتما انتقاد کنیم و مخالف داشته 
باشیم تا بتوانیم پیشرفت کنیم، اما باید به هم کمک کرده 
و شرایط یکدیگر را درک کنیم. مشکلاتی وجود داشته و 
امکان دارد در حساب فدراسیون پول نباشد یا کارمندان 
مشکلاتی داشته باشند، اما همه کارمندان شاهد هستند 
چه مقدار کار می شود. باید ببینند برای همین بازی های 
لیگ قهرمانان چه تلاش هایی می شود و درباره ورود و 
خروج تشکیلات VAR چه کار هایی شده است. تارقلی زاده 
خاطرنشان کرد: در این سیستم و تشکیلات ما هم یک خادم 
هستیم و همه باید دست به دست هم بدهیم. فوتبال برای 
یک شخص نیست بلکه برای همه مردم است. برای من و 
شخص خاصی نیست و همه سرباز فوتبال هستیم. باز هم 
امیدوارم اطلاعات کافی باشد و به صراحت اعلام می کنم 
درمورد ویلموتس هیچ پرونده ای نداریم. پول او پرداخت 
شده و سود و تشکیلاتی وجود ندارد. امیدوارم دیگر چنین 

مسائلی برای فوتبال ما حادث نشود. 

فدراسیون فوتبال بدهی خود را پرداخت کرده است؟!

تاج تاج 3232 میلیاردی میلیاردی مالیات ویلموتس! مالیات ویلموتس!  


